
FILM ČUDO       

Vse, kar si je Auggie vedno želel, je, da bi bil čisto običajen otrok. A kot mu nenehno govori 
njegova sestra Via, človek ne more biti običajen, če se je rodil, da izstopa. Doslej se je lahko 
vedno zatekel v varno zavetje svoje vesoljske čelade, zdaj pa se mora iznenada soočiti s 
celotnim vesoljem otrok, ki buljijo vanj in niti ne vedo, kako naj se sami soočijo z njim. Skozi 
leto, ki ponuja tako zabavne in prelepe kot težke dogodke, Auggieja in vse okoli njega 
dodobra spremenijo reči, ki štejejo največ: prijateljstvo, pogum in odločitev, ki jo sprejemaš 
sleherni dan – da boš prijazen do vseh, ki jih srečaš na svoji poti.   
 

Misli in utrinki učencev 7.b o filmu, o tem ali so bili kdaj že v situaciji, ko s 

bi najraje skrili pod čelado in ali so pomagali prijateljem, ki so se znašli v 

težavah kot Auggie:  

- Film smo si ogledali zato, ker na naši šoli poskušamo razvijati EMPATIJO. 

Tudi sama bi se najraje skrila pod čelado lansko leto, ko smo imeli težave v 

razredu. Pomagal sem prijateljici, katero so »zafrkavali« fantje. 

- Film smo si ogledali zato, da bi se naučili strpnosti do tisti, ki so drugačni. 

Ko je na našo šolo prišel nov učenec sem pri kosilu sedel poleg njega. 

- S tem filmov nas učitelji spodbujajo k empatiji. Film smo si ogledali zaradi 

tega, da smo videli, da ne smemo imeti predsodkov. 

- Mislim, da je vsak človek drugačen. Film je govoril o drugačnosti iz katere 

se ljudje norčujejo. In to je grdo. Vsi smo ljudje.  
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